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Адрес Ada Cam Sanayi ve Ticaret Ltd Sti 
Armassglass 
Gebze Plastikçiler OSB, İnönü Mah.  
Cumhuriyet Cad. No 41, 
41400 Gebze, Kocaeli/

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Producer of Laminated Windscreens

Curved products of any kind required by customers’ projects can be manufactured in the Armass Glass® premises. After being designed by the 3D
computer-aided design software, products are bent in accordance with their projects in the on-site molding room. Armass Glass® has an extensive
archive of molds due to its years of experience and hundreds of projects accomplished. The molds in the archive are reutilized for orders with the
same specifications when needed. Curved materials prepared by the staff of specialists using the state-of-the-art glass cutting machines and exclusive
kilns are transformed into the end products by a carefully adjusted measuring system. The end products are then ready to be mounted after passing all
the phases of quality control.

Company Profile of Ada Cam Sanayi ve Ticaret Ltd Sti

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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